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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

De Burgemeester Freijterslaan is een vrij drukke doorgaande weg waar veel verkeer ook veel te hard

rijdt. De bewoners zijn ook nog altijd niet vergeten dat hier vier jaar geleden een dodelijk ongeval

heeft plaatsgevonden. Een auto waarin meerdere mensen zaten, botste tegen een pilaar van een

viaduct met dodelijke afloop tot gevolg. Bewoners zijn bang dat herhaling van dit voorval dreigt, nu zij

vaststellen dat het (veel te) hard rijden nog steeds plaatsvindt.

Vanuit deze inleiding heeft de fractie van de Roosendaalse Lijst een aantal vragen:

1. Bent u bekend met de zorgen die de bewoners hebben over de verkeerssituatie op de

Burgemeester Freijterslaan?

2. Z¡n er recent snelheidsmetingen uitgevoerd die de zorgen van de bewoners bevestigen?

3. Zijn er acties ondernomen om de verkeerssituatie op de Burgemeester Freijterslaan te

verbeteren?

a. Zo ja, bent u voornemens om de bewoners ult de Burgemeester Freijterslaan gerust te stellen

met een reactie ten aanzien van welke acties er vanuit uw kant recent zijn genomen?

b. Zo niet, overweegt u alsnog om snelheid beperkende maatregelen treffen? Graag een

toelichting.

4. ln antwoord op recente vragen van de ChristenUnie over de verkeerssituatie op de

Stationsstraat heeft u aangegeven dat u op dit moment in gesprek bent met het Openbaar Ministerie

om in aanmerking te komen voor een mobiele flitspaal die op meerdere plekken kan worden ingezet.

Komt de Burgmeester Freijterslaan hier volgens u ook voor in aanmerking? Graag een toelichting.

5. ln de antwoorden heeft u tevens aangeven dat de gemeente inmiddels over 10 Dynamische

Snelheid lndicatoren (DSl's) beschikt en dat uw ervaring is dat bewoners het inzetten van DSI's (zgn.

smiley's) waarderen en het ook zien als een effectieve maatregel die een positieve invloed heeft op

de snelheid.

a. Bent u voornemens om de komende periode ook DSI's in te gaan zetten op de Burgemeester

Freijterslaan? Zo ja, op welke termijn? Zo nee, waarom niet?

b. Gelet op uw positieve ervaring met het inzetten van DSI's, overweegt u om nog meer DSI's aan

te schaffen, zodat er vaker gerouleerd kan worden tussen plekken waarvan bekend is dat er te hard

gereden wordt? Graag een toelichting.



6. Zi¡n er volgens u nog andere (snelheidsbeperkende) maatregelen te treffen ten behoeve van de
verkeersveiligheid in de Burgemeester FreiJterslaan? Graag een toelichting.

Alvast dank voor uw antwoorden.

Namens de fractle van de Roosendaalse Lijst,

Peter Raijmaekers en Marco Schillemans



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u bekend met de zorgen die de bewoners hebben over de verkeerssituatie op de

B u rg e m e e ste r F re ijte rsl a a n ?

Wij hebben enige tijd geleden meldingen ontvangen van bewoners over hard rijden dat ging met

name op het gedeelte van de Burg.Freijterslaan tussen het busstation en de turborotonde. De

Burg.Freijterslaan is in zijn geheel natuurlijk een stuk langer en bestaat uit meerdere wegvakken'

2. Zjn er recent snetheidsmetingen uitgevoerd die de zorgen van de bewoners bevestigen?

Nee er zijn recent nog geen metingen uitgevoerd. De laatste metingen die op dit wegvak zijn

uitgevoerd zijn van 2014. Daaruit bleek dat de V85 hier S8km/uur is en dat hier 19000 voertuigen per

dag rijden.

3. Zjn er acties ondernomen om de verkeerssituatie op de Burgemeester Freiiterslaan te verbeteren?

a. Zo ja, bent u voornemens om de bewoners uit de Burgemeesfer Freiiterslaan gerust te stellen met

een reactie ten aanzien van welke acties er vanuit uw kant recent ziin genomen?

Wij kunnen uiteraard niet garanderen dat wij de bewoners volledig gerust kunnen stellen. Wij hebben

echter eerder al smileys geplaatst (en zullen dat weer doen) en de politie heeft extra gecontroleerd.

Daarnaast zijn wij in gesprek over een mobiele flitspaal die dan wellicht ook hier af en toe geplaatst

zou kunnen worden.

b. Zo niet, overweegt u alsnog om snetheid beperkende maatregelen treffen? Graag een toelichting'

Zoals aangegeven zullen wij een DSI's plaatsen, daarnaast wordt er door de politie op een groot

aantal plaatsen (ook op de Burgemeester Freijterslaan) frequent gecontroleerd en zijn er gesprekken

met het Openbaar Ministerie over een mogelijke mobiele flitspaal.

4. tn antwoord op recente vragen van de ChristenUnie over de verkeerssituatie op de Stationsstraat

heeft u aangegeven dat u op dit moment in gesprek bent met het Openbaar Ministerie om in

aanmerking te komen voor een mobiele flitspaal die op meerdere plekken kan worden ingezet' Komt

de Burgmeester Freijterslaan hier volgens u ook voor in aanmerking? Graag een toelichting.

Dat zou kunnen, over de locaties waar een mobiele flitspaal geplaatst kan worden zal eerst overleg

met de politie en het Openbaar Ministerie plaatsvinden.

5. tn de antwoorden heeft u tevens aangeven dat de gemeente inmiddels over 10 Dynamische

Snelheid lndicatoren IDS/'s) beschikt en dat uw eruaring is dat bewoners het inzeften van DSI's (zgn.

smitey's) waarderen en het ook zien als een effectieve maatregel die een positieve invloed heeft op

de snelheid. a. Bent u voornemens om de komende periode ook DS/'s in te gaan zetten op de

Burgemeester Freijterslaan? Zo ia, op welke termiin? Zo nee, waarom niet?

Wij komen graag in contact met de betreffende bewoners om te overleggen over de gewenste locatie

van de smiley.

b. Getet op uw positieve eruaring met het inzetten van DS/'s, overweegt u om nog meer DS/'s aan te

schaffen, zodat er vaker gerouleerd kan worden fussen plekken waaruan bekend is dat er te hard

gereden wordt? Graag een toelichting.

Vooralsnog kunnen wij met de beschikbare DSI's goed uit de voeten.



6. Zijn er volgens u nog andere (snelheidsbeperkende) maatregelen te treffen ten behoeve van de
verkeersveiligheid in de Burgemeester Freijterslaan? Graag een toelichting.

Te ovenruegen is om ook op de Burg.Freijterslaan op enkele plekken de cijfers 50 op het wegdek aan
te brengen.

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De secretaris, De

21.-


